

CARTA ALIR PELAPORAN KEMALANGAN DI FKTM



Sekiranya menjumpai atau terlibat dalam insiden kemalangan, mohon untuk ikut carta alir ini.

Semakan samada insiden kemalangan tersebut membabitkan staf atau pelajar UniMAP.

Sekiranya membabitkan staf atau pelajar UniMAP, imbas kod QR yang terdapat pada carta atau laman JPKPKP FKTM untuk capai sistem pelaporan kemalangan SHE atau terus ke https://she.unimap.edu.my/SHE_V1.0/

Untuk staf, gunakan kombinasi No. Staf dengan kata laluan yang sama seperti login di Portal UniSIS. Untuk pelajar, gunakan kombinasi No. Matrik dan No. MyKad. Tekan butang LOG MASUK

Klik pada butang PELAPORAN untuk memilih jenis laporan - Kecederaan melibatkan mangsa.

Lengkapkan maklumat pelapor di Bahagian A dan maklumat mangsa di Bahagian B

Lengkapkan maklumat kemalangan / kejadian berbahaya di Bahagian C. Sila huraikan apa yang berlaku SEBELUM, SEMASA dan SELEPAS kejadian. Perincian maklumat ini akan membantu untuk melicinkan siasatan kemalangan / kejadian berbahaya.

Semak semula maklumat yang diisikan. Sekiranya tiada masalah atas maklumat yang diisikan, mohon untuk penafian maklumat di Bahagian E dan klik Hantar.

Semakan samada insiden kemalangan tersebut membabitkan kontraktor yang terlantik oleh UniMAP.

Mangsa / pekerja yang mengalami kecederaan membuat aduan kepada majikan (kontraktor yang terlantik oleh UniMAP).

Majikan melaporkan kemalangan yang berlaku ke atas pekerja kepada pegawai seliaan yang mengurus projek tersebut melalui emel atau borang pelaporan kontraktor.

Pegawai seliaan mengambil tanggungjawab untuk membuat laporan kemalangan melalui sistem pelaporan kemalangan SHE dengan imbas kod QR di carta atau laman JPKPKP FKTM.

Sekiranya menghadapi masalah untuk login ke sistem pelaporan kemalangan SHE, mohon untuk merujuk kepada Setiausaha / Pengurus JPKPKP FKTM di emel jkkp-fktm@unimap.edu.my



Jawatankuasa Pengurusan Keselamatan, Persekitaran dan Kesihatan Pekerjaan (JPKPKP) Fakulti Kejuruteraan dan Teknologi Mekanikal (FKTM)